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Rib 25 009 Lokaal Gezondheidsbeleid 

 

Op dit moment is VWS, VNG en GGd-Ghor nog bezig met het verzamelen van input, de 
nota zal pas op zijn vroegst voor de zomervakantie klaar zijn. Daarnaast hebben wij als 
partij regelmatig gevraagd aan wethouder Bentvelzen om een preventiebeleid. 
Preventiebeleid vraagt om een brede blik sociaal domein breed, zou u willen overwegen 
om vanwege de integraliteit samen te werken met andere partijen binnen het Sociaal 
domein?  Mede hierom zou het goed zijn de aanzet tot een nota uit te stellen, om de 
raad de gelegenheid te geven voorafgaand aan het stuk met elkaar de discussie te 
hebben over dit onderwerp via een infoavond. Kan u dat toezeggen? 

 

Daarnaast de volgende vragen: 

 

Is het gezien het komende ravijnjaar niet verstandig om in ieder geval te wachten tot de 
uitkomsten van het AZWA bekend zijn en de voorjaarbegroting uitsluitsel geeft over de 
beschikbare middelen? 

 

Waarom is er na de vorige nota die afliep in 2022 niet eerder gekozen om te komen tot 
een nieuwe nota? 

 

Onder punt 3.: 

 

Roken: Kunt u aangeven welk percentage van het geheel bestaat uit jongeren? En of 
Vapen hierbij is meegenomen? 

 

Overgewicht: Kunt u aangeven welk percentage nu is meegenomen van menden die 
gebruik maken via hun ziektekosten verzekering aan een interventie vanuit de GLI? En 
welk deel hierbij is doorverwezen door de huisarts of POH? 

 



Gezonde leefomgeving: de GGD geeft aan dat wij als gemeente zelf met oplossingen 
moeten komen. Waar denken wij hierbij aan? 

 

Onder 4.: 

 

We zijn al een aantal jaren bezig met Happy fit, de onderbouwing van de getallen is 
verbeterd. Maar het effect is slecht meetbaar, daarnaast zijn er interventies de wel 
evidence based zijn goedgekeurd door het RIVM. Mede om dat we middelen zullen 
moeten gaan herschikken, zouden we kunne kiezen om hiermee te stoppen. Worden wij 
als raad hierin meegenomen? 

 

Daarnaast doen wij mee aan de brede regeling voor buursportcoaches, deze worden nu 
beperkt ingezet. Mede gezien de voorstellen uit diverse nota’s om ouderen meer te laten 
bewegen. Wilt u overwegen om te kijken hoe we de buurtsportcoaches breder kunnen 
gaan inzetten? 

 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

Rens Veerman 

D66 Rijswijk 

 


